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Abstract (en)
The turbine has a turbine wheel with multiple rotating blades (2), where an exhaust gas turbine housing limits a flow channel (6) in a region of the
rotating blades. The rotating blades include cover band segments (22) at radially outer ends, respectively. An axial gap (56) is provided for injection
of sealing air (54) between the cover band-segments and the turbine housing, and the gap connects a supplying ring channel (51) with the flow
channel, where the ring channel is subjected to the sealing air. A ring-shaped mixing chamber (53) is provided between the channels.

Abstract (de)
Ein Sperrluftkanal führt Sperrluft (54) vom Eintritt in das Turbinengehäuse bis zum Austritt in die Hauptströmung des Abgases. Die geometrische
Ausgestaltung des Sperrluftkanals (56) im Bereich zwischen der Deckband-Segmente (22) an den Spitzen der Turbinenlaufschaufeln (2) und den
stehenden Gehäuseteilen (42) führt dazu, dass selbst bei zeitlich und/oder räumlich ungleichmässiger Verteilung der Abgasströmung eine zeitlich
und über den Umfang der Turbine gleichmässige Sperrwirkung gegenüber den über das Deckband eindringenden Abgasen erzielt wird.
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